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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
"Orienteringane vert tekne til vitande." 
 
Ønskjer informasjon vedk.status valdsaka i sommar. 
Sølvi Knudsen 
 
Formannskapet gir ordførar fullmakt til å arbeide med saka som gjeld endringer i eigedomskatt for 
verk og bruk saman med andre berørte kommunar. Formannskapet slutter seg til at det bør setjast 
ned eit lovutvalg slik at alle forhold vert belyst og kommunane ved KS kan vere forhandlingspart. 
 
Formannskapet - 106/2017 
 
FS - behandling: 
Det vart orientert om følgjande: 
 
Øyvind H. Oddekalv: 
· Ordførar skal ha møte med Husebø krinsen bygdelag førsk. mandag. 
· Ordførar og Kari Anne Iversen skal på informasjonsmøte om vigslar i Bergen tingrett i dag 

onsdag 18.10. 
· Forslag på store endringar i eigedomsskatt i Statsbudsjettet for 2018, spesielt for Lindås 

kommune.  
Dersom det vert vedteke, får det og store konsekvensar for Meland og Radøy og for nye Alver 
kommune. 

· Mykje er gjort etter voldsaka i ungdomsmiljøet i august. 
Har hatt møte der politi, barnevern og andre etatar tok del. 
Fleire tiltak er sett i verk: 
-  Kommunepsykolog - stillingen er utlyst 
- Nettverkssamarbeid - politi, SALTO osv. 
- Info-flyt mellom dei ulike kommunale tenestene 
- Barnevern har arbeid med foreldreveiledning 
- Nattevandring - nytt initiativ på det  



 

 

- Ekstraressursar  - vedtak i kommunestyret om 2 mill. kr. - skal tilsette ein miljøarbeidar 
- Oppretta kjernegruppe på alle ungdomsskulane i regionen 

· Møte med ordførar på Askøy - utvikling av Sambandet Vest 
Arbeid i gang med beredskapskai på Mjelkevikvarden.  
Vedtak frå 2015 i kommunestyret der ein skal sjå på moglegheiter for fergeforbindelse 
mellom Askøy og Meland 

· NGIR - skal selskapet innhente nytt anbod eller skal dei drive i eigen regi 
Kommunen sine representantar bør gje signal på at NGIR skal gjere det i eigen regi. Dette må 
utgreiast. 

Nils Marton Aadland: 
· Statens vegvesen skulle halde kommunen løpande orientert om framdrift 

Nordhordlandspakken 
Kommunen må leggje press på Statens vegvesen at det ikkje er reguleringsplanar det står på 

· Samferdsel - byvekstavtale, skal bli bymiljøavtale 
Kollketiv og transport - betydning for reisande mot Bergen 
Meland bør invitere seg sjølv og har signalisert at dei vil vere med 

· Kyrkje/kulturhus - diverse vedtak gjort 
Ønskjer orientering om status 
Rådmannen vil kome tilbake til dette under budsjettseminaret 

Tilleggsframlegg frå Øyvind H. Oddekalv, AP: 
1. Meland sine representantskapsmedlemmer i NGIR blir bedne om å ta opp at det må utgreiast å ha 
renovasjon i eigen regi. 
2. Formannskapet gir ordførar fullmakt til å arbeide med saka som gjeld endringer i eigedomskatt for 
verk og bruk saman med andre berørte kommunar. Formannskapet slutter seg til at det bør setjast 
ned eit lovutvalg slik at alle forhold vert belyst og kommunane ved KS kan vere forhandlingspart. 
 
Avrøysting: 
Tilleggsfranlegget frå Øyvind H. Oddekalv vart samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
FS -  vedtak: 
1. Meland sine representantskapsmedlemmer i NGIR blir bedne om å ta opp at det må utgreiast å ha 
renovasjon i eigen regi. 
2. Formannskapet gir ordførar fullmakt til å arbeide med saka som gjeld endringer i eigedomskatt for 
verk og bruk saman med andre berørte kommunar.  
Formannskapet slutter seg til at det bør setjast ned eit lovutvalg slik at alle forhold vert belyst og 
kommunane ved KS kan vere forhandlingspart. 
 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 

 

 
 
 
 
 



 

 

 


